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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 2/2023 
 

Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které 

se uskutečnilo dne 15. 2. 2023 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Tomáš Sedláček, Ing. Aleš Dočekal, Mgr. Eva Illová 

Omluveni:  RNDr. Jiří Maša, Ing. David Hybner, Ing. Jan Klusáček 

Hosté:  

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. Elektroinstalace Bažantnice 

5. Vyúčtování energií Bažantnice 

6. Různé 

7. Ukončení 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu 

se usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomni 4 členové OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele a ověřovatele zápisu takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: Ing. Tomáš Sedláček 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání OMR 

a. Myslivecká rada rozhodla o zařazení RNDr. Jiřího Mašu do seznamu zbrojířů. MR pověřila 

jednatele informovat Polici ČR. Splněno. 

b. MR souhlasí s uzavřením partnerství s MAS Oslavka. Splněno. 

c. MR pověřuje EK úpravou ekonomické směrnice. Trvá do příštího jednání MR. 

d. MR rozhodla o odebrání klíče p. Nevrtalovi od unimo buňky (klubovny KK), v případně 

ponechání uhradí nájemce střelnice osazení podružným elektroměrem. Nájemce uhradí a 

zajistí osazení podružným elektroměrem. Trvá do příštího jednání MR. 
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4. Elektroinstalace Bažantnice 

a. S panem F. Homolkou uzavřena smlouva o dílo a v pondělí 13.2. byly započaty práce na 

rekonstrukci ve 2. patře.  

b. V souvislosti s omezením ubytovacích prostor po dobu rekonstrukce nájemce požádal o slevu 

na nájemném po dobu rekonstrukce. Předběžně domluvena sleva ve výši 35 % z nájemného. 

MR schvaluje slevu z nájemného po dobu rekonstrukce ve výši 35 %. 

 

5. Vyúčtování energií Bažantnice 

a. Bylo zpracováno vyúčtování za rok 2022 s nájemcem Bažantnice s jeho nedoplatkem. 

Nájemce byl o nedoplatku informován a požádal o možnost rozdělení úhrady nedoplatku za 

energie do 4 splátek. 

MR schvaluje splacení na 4 měsíční splátky dle uzavřené dohody o splátkách. 

b. Pro období budoucí bude uzavřen dodatek se zvýšením záloh na energie a zvýšení nájemného 

o inflaci dle inflační doložky. Zálohy na energie budou nově 15.000,- Kč na elektřinu, 15.000,- 

Kč na plyn a 2.000,- Kč na vodu. 

MR schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě se zvýšením záloh na energie a zvýšení 

nájemného o inflaci dle inflační doložky. 

 

6. Různé 

a. Školené prohlížitelů 28. března 2023 

Ve spolupráci s VETUNI Brno se uskuteční další školení k ověření znalostí proškolených 

osob způsobilých k vyšetření těl ulovené volně žijící zvěře (k prodloužení platnosti průkazu) 

v sále kulturního zařízení Bažantnice. Závazné přihlášky vč. platby jsou přijímány do 14. 

března 2023. 

b. Vyznamenání pro členy ČMMJ za jejich dlouholetou činnost 

Dodatečně byl předložen další návrh na vyznamenání ČMMJ. 

Usnesení: MR souhlasí s udělením vyznamenání dle přílohy č.1 tohoto zápisu. Všichni 

pro. 

c. Udělení pamětních plaket ČMMJ 

MR ČMMJ, z.s. rozhodla dne 25. 1. 2023 ocenit na tomto zasedání cca 30 osobností, které se 

zasadily o rozvoj a prosperitu ČMMJ, z.s. po roce 1992. Tyto osobnosti budou oceněny 

pamětní plaketou ČMMJ, z.s. Každý pobočný spolek ČMMJ, z.s. a odborný klub má právo 

zaslat na sekretariát návrh 3 osobností do 24.2.2023. 

Usnesení: MR rozhodla navrhnout na toto ocenění 3 osobnosti dle přílohy č.1 tohoto 

zápisu. Všichni pro. 

d. Objednávka pamětních plaket pro OMS 

Nabídka ČMMJ, z.s na výrobu pamětních plaket pro jednotlivé OMS. Objednávky zaslat do 

24.2.2023. 

Usnesení: MR rozhodla v rámci OMS udělit plakety pro celkem 10 osobností. Plakety 

budou slavnostně předány při zahájení mysliveckého víkendu na Bažantnici 7. května. 

Všichni pro. Návrhy na udělení budou v součinnosti s předsedy jednotlivých odborných 

komisí OMS podány do příštího jednání MR. 
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e. Nabídka dodání peroxidu vodíku 

Myslivost s.r.o. bude nově dodávat pro myslivce peroxid vodíku 12%.  

Usnesení: MR rozhodla, že OMS bude peroxid vodíku distribuovat myslivcům na 

základě došlých objednávek. Uživatelé honiteb budou osloveni společně s nabídkou na 

dodání pachových přípravků a dřevitých smotků pro záchranu srnčat při senoseči. 

Všichni pro. 

f. Žádost OMS Znojmo o souhlas s pořádáním zkoušek z výkonu na okrese Třebíč 

Byla doručena žádost o souhlas s konáním celkem 5 zkoušek z výkonu v roce 2023. 

Usnesení: MR rozhodla udělit souhlas s pořádáním těchto zkoušek. Hlasování MR: 3 

pro, 1 proti. 

g. Zkoušky z myslivosti, kurz adeptů, ples OMS, ples 

Zkoušky ročníku kurzu 2022/2023 proběhly dle plánu 9. a 10. února na Bažantnici. Všichni 

adepti u zkoušek uspěli. V sobotu 11.2.2023 se uskutečnil ples na Bažantnici, kde bylo 

absolventům předáno vysvědčení a nejlepší byli slavnostně přijati mezi myslivce. 

Na ples kladné ohlasy – bohatá tombola, zajímavý program, výzdoba sálu, způsob předání 

vysvědčení i přijímání mezi myslivce – kladné ohlasy i od samotných absolventů kurzu. 

h. Fotky z činnosti OMS 

Místopředseda požádal předsedy komisí o poskytnutí 50 – 100 fotografií z činnosti komisí pro 

prezentaci o mysliveckém víkendu v rámci oslav 100 let ČMMJ, nejlépe do konce února. Měli 

bychom dostat historické myslivecké filmy z ČMMJ. 

i. Aktualizace členů komisí 

Za KPK bude na webu doplněn Ing. Miroslav Nováček. 

j. Facebook OMS 

Budou poskytnuta práva pro paní Radku Kopečkovou z KPK pro přidávání příspěvků na 

Facebook OMS. 

k. Partnerství s MAS Oslavka 

Přihláška byla podána. Minulý týden vypsána dotační výzva – termín pro podání žádosti je 

31.3.2023. Termín celkového vyhodnocení a schválení dotace je cca půl roku, tj. podzim 

2023. Na začátku dubna budeme vědět, zda jsme formálně splnili výzvu, kolik je žadatelů a 

bodové ohodnocení. 

l. Oslavy 100 let ČMMJ na Bažantnici  

Společná schůze KPK, MK a předsedkyně kynologické komise dne 29. března od 17 hod. 

Jednatel prověří stav připojení vody a elektřiny pod pergolu a elektřiny na střelištích. Domluví 

využití louky pro parkování vozidel v neděli 7.května. – projednat s Dubinkou. 

 

7. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřil: Ing. Tomáš Sedláček 


